
Udtalelse vedrørende den planlagte udvidelse af Solbakkens vuggestue  
 
Her i vuggestuen er vi utrolig glade for at blive udvidet med to børnehavegrupper.  
Det betyder rigtig meget for os, at vi snart får status som integreret institution, fordi vi kommer til at 
høste frugten af det store pædagogiske arbejde vi gør med vuggestuebørnene. 
Der er meget stor opbakning fra alle forældre og forældrebestyrelse, idet det i mange år har været et 
ønske at børnene kunne blive her i institutionen indtil skole alderen. 
Processen omkring udvidelsen har selvfølgelig taget sin tid, men vi føler at vi gennem hele forløbet 
er blevet hørt og taget med på råd – og i det hele taget har der været et rigtigt godt samarbejde med 
de involverede samarbejdspartnere fra forvaltning og arkitekter. 
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